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La Voie du Chariot au Flon, zone commerçante et de rencontres.

In The Voie du Chariot in the Flon district, a place for shopping and encounters.

<
 Le Grand -Pont avec la gare du Flon, à gauche, et, au loin à droite, la tour de l’église Notre-Dame du Valentin.

The Grand-Pont with Flon railway station on the left and, to the right in the distance, the church tower of Notre-Dame du Valentin.
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Grands projets urbanistiques à Lausanne. 
De gauche à droite : la future place de la Gare, Plateforme 10, qui 
accueillera le Musée des Beaux-arts, le mudac et le Musée de la 
photographie, et le stade de football de la Tuilière au nord de la ville.

Major urban projects in Lausanne. 
From left to right: the future Place de la Gare, Plateforme 10, which 
will house the Musée des Beaux-Arts, the Mudac and the Musée de 
l’Elysée photography museum, and the football stadium La Tuilière 
in the northern part of the city.



Régis Colombo

Né en 1969, vit et travaille à Lausanne. Il s’est illustré, dans son pays et à l’étranger, par ses exposi-
tions, ses portraits, ses travaux publicitaires, ses paysages et surtout par ses voyages au long cours.  
Voyageur aux mille destinations, il est aussi auteur de plusieurs ouvrages : Vignobles Suisses, 2003 
- Sahara, 2004 - Zanzibar, 2005 - Portraits d’Asie, 2006 - Chillon, 2009 et 20 ans de photo, 2014, aux 
Editions Favre ainsi que Mémoires du Vignoble Genevois, 2007 aux Editions Slatkine.

Born in 1969, he lives and works in Lausanne. He is known both in Switzerland and internationally 
through his exhibitions, his portraits, his advertising commissions, his landscapes and especially 
his long-distance travelling. A frequent traveller, he is also the author of several works : Vignobles 
Suisses, 2003 - Sahara, 2004 - Zanzibar, 2005 - Portraits d’Asie, 2006  - Chillon, 2009 and 20 years 
photo, 2014, published by Editions Favre, and Mémoires du Vignoble Genevois, 2007, published by 
Editions Slatkine.

Nicolas Verdan

Nicolas Verdan est né en 1971 à Vevey. Journaliste et écrivain, il est l’auteur de cinq romans parus 
chez Bernard Campiche et d’un roman noir  paru en 2018 chez BSN Press. 
Son premier roman, Le Rendez-vous de Thessalonique, paru en 2005, lui a valu le prix Bibliomedia 
2006. Chromosome 68, est paru en 2008. Saga. Le Corbusier, un roman librement inspiré de la 
vie du grand architecte, est sorti en 2009. Après Le Patient du Dr Hirschfeld, paru en 2011 (Prix du 
Public de la RTS, Prix Roman des Romands et Prix Schiller), il a sorti Le Mur grec en 2015, traduit en 
anglais en 2018. Son dernier livre, La Coach, est paru en 2018 chez BSN Press à Lausanne.

Nicolas Verdan was born in Vevey in 1971. A journalist and writer, he is the author of five novels 
published by Bernard Campiche and a crime novel published in 2018 by BSN Press. His first novel, 
Le Rendez-vous de Thessalonique, won him the 2006 Bibliomedia prize. Chromosome 68 came 
out in 2008. Saga. Le Corbusier, a novel freely inspired by the life of the great architect, appeared 
in 2009. After Le Patient du Dr. Hirschfeld, published in 2011, (winner of the Swiss Broadcasting 
Corporation’s 2012 Public Prize, the Roman des Romands prize and the 2012 Schiller Prize), Le Mur 
grec was released in 2015 and translated into English (The Greek Wall) in 2018. His latest book, 
La Coach, is published in 2018 by BSN Press, Lausanne.
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